
Referat fra FAU-møte 17. mars 2025 

Til stede: Rektor Elin, Gudmund (8a), Marit Wergeland (9a), Henriette Fasmer (9b), Linn 

(9c), Tor (10c), Julianne Dønnestad (10a) 

1. Rektor orienterer 

• Økonomi: Skolen har grei økonomi og ingen overtallige ansatte. Til høsten skal 3,5 

årsverk ansettes. Høsten 2025 vil det bli fire 8. klasser, mens det fra 2026 reduseres  

igjen til tre. 

• Elevtall: Det starter 102 nye elever høsten 2025. 9. trinn er fulltallig, mens 8. trinn har 

én ledig plass. Dette gir sårbarhet ved nye elevinntak, men gir ellers fulle klasser. 

• Kapasitetsutfordringer: Skolen merker nå at det er stort trykk på rommene til M&H. 

Det samme gjelder idrettsanlegg på grunn av sambruk med VGS.   

2. Elevrådet 

• Elevrådet har meldt om lite mat i kantina. Det er tatt videre, men det er vanskelig for 

VGS  å beregne riktig mengde mat daglig, da behovet varierer. 

3. PPUY-studenter i 9a og 9c 

• Studenter fra PPUY har vært inne i klassene og blitt godt mottatt.  

 

4. Bærekrafts uke og sosial bærekraft 

• Bærekraftdager er planlagt til uke 14 og vil fokusere på bærekraftige tiltak. 

• Sosial bærekraft er flyttet til høsten slik at elevene kan delta i oppfølgingen av 

tiltakene. Tidligere har elever hatt sosial bærekraft på våren, mens tiltakene ble 

iverksatt høsten etter at avgangselever allerede var ferdige på skolen og dermed ikke 

fikk deltatt. 

• Arrangementene henger sammen og vil gi elevene en helhetlig forståelse av hvordan 

bærekraft både handler om klima og sosiale forhold, som inkluderende skolemiljø, 

trivsel og psykisk helse. 

• Det planlegges også friluftslivsturer i valgfaget friluftsliv, samt for 9.trinn (KRØ-

faget). Turene vil gi elevene praktisk erfaring med naturforvaltning, friluftsliv og 

hvordan bærekraftige valg kan tas i praksis. 

5. Hjertesone og trafikksikkerhet 

• Videregående elever med lang skolevei samt ansatte har tilgang til parkeringskjeller, 

noe som reduserer trafikken. 

• Det jobbes med bussikkerhet, men det er noe usikkerhet rundt trafikkforholdene etter 

ferdigstillelse av byggearbeidene på Tangvall. 

• Trafikksikkerhet rundt Rema 1000 er en utfordring i skoletiden.  

• Rektor vil vurdere eventuell søknad om tiltak når det blir aktuelt. 

 

 



6. Foreldrekveld 

• Gudmund informerer om temakveld med politiet om ungdomsmiljøer. 

• Politiet i Agder er positive til deltakelse. 

• Dato: 29. april kl. 18:00 - 20:00. 

• Målgruppe: Foreldre til elever i 8.-10. trinn på Tangvall skole og Tinntjønn 

ungdomsskole, samt 7. trinn på Langenes, Nygård og Lunde. 

• Politiet vil gi en grundig orientering om mekanismer i ungdomsmiljøer, inkludert 

utfordringer knyttet til rus, kriminalitet, sosiale medier og psykisk helse. Det vil være 

rom for spørsmål og diskusjon.  

• Invitasjon og informasjon: FAU informerer via FB-grupper allerede nå, og skolen 

sender invitasjon via Visma når skolen har fått oversendt overskriften for innholdet. 

Marit tar kontakt med FAU på Tinntjønn og Lunde for å sikre at alle relevante foreldre 

får informasjon om arrangementet.  

• Formål: Øke bevisstheten hos foreldre om hva ungdommer møter i dag, samt styrke 

samarbeidet mellom skole, hjem og politi for å skape et tryggere ungdomsmiljø. 

 

7. KomFug årsmøte 

• Gudmund deltok da Marit ikke hadde anledning 

• Styret konstituert, leder gjenvalgt. 

• Tema på foreldrearrangement H2024: Minoritetsungdom og foreldre-barn relasjoner. 

Lavt oppmøte kan skyldes at tematikken ikke traff bredt. 

• Muligheten for å bruke lokale foredragsholdere og rimeligere lokaler vurderes. 

• Økonomiske utfordringer på flere skoler, spesielt innen mat og helse og kunst og 

håndverk. Vikarbudsjett er stramt. KomFug oppfordrer til å melde inn konkrete 

konsekvenser av lavt budsjett. 

• Skolenedleggelse: Foreldregrupper mobiliserer og har oppnådd resultater, spesielt på 

Langenes skole.  

• Trafikksikkerhet: Flere steder er ikke trafikksikkerheten godt nok ivaretatt. Eksempel 

fra en skole i Vågsbygd hvor manglende tiltak ble rettet etter foreldrepåtrykk. 

 

8. Økonomi på Tangvall skole 

• Skolen har ikke store økonomiske utfordringer 

 

9. Natteravn 

• Julianne informerer om ordningen med Natteravn, og det er ønsket at FAU deltar en 

kveld sammen med natteravnene. 

• Formålet med dette initiativet er å få bedre innsikt i ungdomsmiljøene og se hvilke 

utfordringer ungdommene møter på fritiden. 



• FAU-medlemmer vil kunne følge natteravnene en kveld og observere 

ungdomsmiljøene på nært hold, samt bidra til en tryggere atmosfære for ungdommene. 

• Det vil også gi mulighet til å styrke samarbeidet mellom foreldre, skole og lokale 

myndigheter om forebyggende tiltak. 

• Det er positiv innstilling til dette. En prøveordning vurderes, og saken tas opp på neste 

FAU-møte. 

 

10. FAU-økonomi 

• FAU har per i dag ingen egne midler 

 


